


Ad-2.- Informacija o popuniavaniu radnog mjesta učiteli / ica razredne nastave putem 
U putnice Povierenstva za viškove i mani kove zaposlenika Osiečko-baraniske županije 

Izvjestiteljica ove točke je bila ravnateljica Škole te izvještava prisutne da je. nažalost učiteljica 
razredne nastave koja je radila u našoj Školi preminula i da je nakon toga ostalo upražnjeno 
radno mjesto za učitelja/icu razredne nastave. Obveza Škole je poslati prijavu potrebe u Upravni 
odjel za obrazovanje i mlade u Osječka-baranjskoj županiji, što smo mi i učinili i kao odgovor 
na prijavu dobili odgovor Povjerenstva za viškove i manjkove zaposlenika u našoj županiji da 
se u našu Školu upućuje V anesa Arambašić Hegeduš učiteljica razredne nastave, koja se nalazi 
u E idenciji zaposlenika koji.ma je prestao ugovor o radu zbog poslovno uvjetovanog otkaza.
Imenovanu zapošljavamo s datumom 1. veljače 2024. godine bez provedbe natječaja.
Članovi Školskog odbora primaju ovu informaciju na znanje.

Ad-3.- Davanje prethodne suglasnosti za zapošljavanje: 

Ravnateljica Sanja Birović govori članovima Školskog odbora da su nakon provedene zakonske 
procedure raspisani natječaji za navedena radna mjesta. 
Čita redom sve rezultate bodovanja i govori da je Povjerenstvo za procjenu i vrednovanje 
kandidata bodovalo kandidate prema Pravilniku o načinu i postupku zapošljavanja. 
Ravnateljica je zatražila prethodnu suglasnost za zapošljavanje kandidata: 

za učiteljicu klavira na određeno, puno radno vrijeme Vesna Rezo 
za učiteljicu klavira na neodređeno nepuna radno vrijeme Renata Soomrak 
za učiteljicu njemačkogjezika na određeno nepuna radno vrijeme Ana Marija Krenek 
za učiteljicu violine na neodređeno, nepuno radno vrijeme Dubravka Balent 
za učiteljicu tjelesne i zdravstvene kulture na određeno, nepuna radno vrijeme Vlatka 
Jerbić 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost za zapošljavanje navedenih kandidata 

Ad-4.- Usvaianje Pravilnika o radu Osnovne škole Matije Petra Katančića, Valpovo 

Materijali za ovu točku dnevnog reda su bili prethodno poslani članovima. Izvjestiteljica ove 
točke je bila tajnica Škole. Govori članovima Školskog odbora da je prijedlog Pravilnika bio 
prethodno dostavljen na očitovanje sindikalnom povjereniku. Ukratko prezentira novine i 
specifičnosti prijedloga Pravilnika i nakon toga članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju 
Pravilnik o radu Osnovne škole Matije Petra Katančića Valpova. 

Ad-5.- Usvajanje Pravilnika o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova 

Materijali za ovu točku dnevnog reda su također bili prethodno poslani članovima Školskog 
odbora. Izvjestiteljica ove točke ponovno je bila tajnica Škole. Govori članovima Školskog 
odbora da naša Škola ima Pravilnik o jednostavnoj nabavi, ali u kunama i da smo prelaskom na 
euro morali doniieti novi Pravilnik. Ukratko prezentira prijedlog pravilnika, a nakon kraće 
rasprave članovi Skolskog odbora jednoglasno usvajaju Pravilnik o jednostavnoj nabavi roba. 
usluga i radova. 

Ad-6.- Usvaianie Financiiskog izvješća za razdoblje 0l.0l.2023.-21.12.2023. godine 

Izvjestiteljica ove točke je bila voditeljica računovodstva Škole. Ukratko, stavku po stavku, 
prezentira Financijsko izvješće za 2023. godinu te pita prisutne da li imaju kakvih pitanja što 
se tiče poslanih materijala, a budući da nemaju. Predsjednik školskog odbora daje izvještaj na 






